
Zápis z jednání Komise pro vzdělávání, sport a zájmovou činnost 

konané dne 1. února 2023 v zasedací místnosti Městského úřadu Mnichovo Hradiště, od 16 do 18 hodin 

 

Přítomni:  Jan Mareš, Soňa Razáková, Terezie Nohýnková, Václav Veselý, Veronika Sluková, Lenka Dutková, 
Dana Trpkošová, Markéta Tomášová, Iva Štrojsová, Lenka Sosnovcová 

Omluvena: Hana Skramuská 

 

Program: 

1. Zahájení, status komise 
2. Vzájemné představení členů komise 
3. Společné vytyčení cílů, plánů a úkolů komise 
4. Informace o rozšíření areálu ZŠ Studentská 
5. Šablony JAK na místních školách – sdílení zkušeností 
6. Informace o nově zřizované pozici člověka zodpovědného za oblast školství 
7. Různé 

 

Průběh jednání: 

1. Program byl akceptován bez připomínek. 
2. Předsedkyně komise informovala o statusu komise jako poradního orgánu rady města. 
3. Členové komise se představili. 
4. Byla naplánována další setkání takto: 5.4., 14.6., 20.9., 29.11.2023 (vždy středa od 16.15). Komise se 

bude zabývat materiálními podmínkami škol v MH. V této souvislosti informoval místostarosta města 
Jan Mareš o probíhajících krocích v souvislosti s pravděpodobným převodem ZUŠ z kraje na město. 

5. Komise si vytyčila cíle: dostat do škol více peněz, podporovat inovace ve výuce, iniciovat užší 
spolupráci vedení města s vedením škol (včetně jasného nastavení evaluačního šetření). 

6. Zastupitelka Lenka Sosnovcová a místostarosta Jan Mareš informovali o průběhu architektonické 
soutěže na rozšíření areálu ZŠ Studentská. Jan Mareš dále zodpověděl dotaz týkající se nástavby 
budovy ZŠ Sokolovská a nutnosti i nadále využívat montovanou stavbu tzv. pavilonu. 

7. Šablony JAK využívají všechny místní školy: ZŠ Sokolovská (doučování, projekty a stáž), ZŠ Studentská 
(školní psycholog, doučování, preventivní programy, vzdělávání pedagogů), ZŠ Švermova (supervize, 
zkvalitnění klimatu ve škole, prevence), MŠ (projektové dny, sdílení zkušeností), Gymnázium MH 
(vzdělávání pedagogů, sociální pedagog, prevence, tandemová výuka) 

8. Komise projednala náplň práce v nově zřizované pozici pracovníka MÚ zodpovědného za chod školství 
(materiál byl členům komise zaslán předem). Pan Veselý objasnil, že nový zaměstnanec nebude 
součástí finančního odboru, nýbrž bude spadat pod odbor sociální. 

9. V rámci bodu Různé informoval pan Veselý o plánovaném počtu prvních tříd pro nadcházející školní 
rok, do kterých by mělo být umístěno 108 dětí z MH + 30 dalších dětí z ORP. Při naplnění kapacity 
minimálně 10 dětí bude otevřena taktéž přípravná třída. 
 

Přijatá usnesení: 

1. Komise doporučuje Radě města zařadit do požadavků na uchazeče o funkci koordinátora školství VŠ 
vzdělání a zvýšit nabízené finanční ohodnocení, aby se zvýšila pravděpodobnost kvalitního obsazení 
pozice. 

2. Komise dále doporučuje transparentní nastavení evaluačních procesů na školách v MH. 

 

Zapsala: Lenka Sosnovcová     
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